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PROTOKÓŁ Nr XIX / 08 
z Sesji Rady Miejskiej w Ozimku 

odbytej w Urzędzie Gminy i Miasta w Ozimku 
w dniu 7 kwietnia 2008r. 

 
Na stan 21 Radnych udział wzięło 21, co stanowi 100 % frekwencji, a zarazem stanowi to 
quorum do podejmowania uchwał. 

Uczestniczący w Sesji : 

1. Jan Labus – Burmistrz Ozimka, 
2. Marek Korniak – Z-ca Burmistrza Ozimka, 
3. Maria Błahuta – Skarbnik Gminy,  
4. Barbara Durkalec – Sekretarz Gminy  
5. Paweł Konop – Radca Prawny Urzędu, 
6. Katarzyna Smolnik – Kierownik Referatu Organizacyjnego 

oraz przybyli goście według załączonej listy. 
 

Obowiązki sekretarza sprawował Radny Szubert Piotr 

Przewodniczący Rady Miejskiej Joachim Wiesbach – przywitał wszystkich obecnych na Sesji 
oraz powiedział, iż protokół z sesji z dnia 28 grudnia 2008 r. jest wyłożony do wglądu i jeśli 
nie będzie uwag zostanie przyjęty poprzez głosowanie w końcowej części sesji. Następnie 
poinformował, iż radni otrzymali ustalony przez niego porządek obrad wraz                             
z zawiadomieniem. Zaznaczył, że w dniu dzisiejszym wpłynęło pismo od Burmistrza Ozimka 
SO.K.0052-08/08 w sprawie wprowadzenia autopoprawki do projektu uchwały zawartego w 
druku nr 7 jak i udzielenia odpowiedzi na wnioski . Dodał, że wpłynęło pismo grupy radnych 
w sprawie wprowadzenia zmian do projektu uchwały zawartego w druku nr 14 (pisma 
stanowią załącznik do protokołu).  Zadał pytanie, czy do porządku obrad są jakieś uwagi bądź 
inne propozycje? 
 
Radni nie zgłosili zmian do porządku obrad.   

 
Porządek obrad :  

I. Interpelacje Radnych. 
II. Podjęcie uchwał : 

1.  w sprawie zbycia mienia gminnego 
 ( projekt uchwały, Druk Nr 1),  

2. w sprawie zbycia mienia gminnego 
 ( projekt uchwały, Druk Nr 2),  

3. w sprawie zbycia mienia gminnego 
 ( projekt uchwały, Druk Nr 3),  

4. w sprawie zbycia mienia gminnego 
 ( projekt uchwały, Druk Nr 4),  

5. w sprawie zbycia mienia gminnego 
 ( projekt uchwały, Druk Nr 5),  

6. w sprawie uchwalenia zmian do statutu Gminy Ozimek 
 ( projekt uchwały, Druk Nr 6),  

7. w sprawie ustanowienia tytułu honorowego ,,Zasłużony dla Gminy Ozimek” 
 ( projekt uchwały, Druk Nr 7),  
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8. w sprawie utworzenia Gminnego Zespołu Szkół w Ozimku 
 ( projekt uchwały, Druk Nr 8),  

9. w sprawie opłat za świadczenia przedszkoli i oddziałów przedszkolnych w szkołach 
podstawowych prowadzonych przez Gminę Ozimek 

 ( projekt uchwały, Druk Nr 9), 

10. zmieniający uchwałę w sprawie zaciągnięcia pożyczki  
 ( projekt uchwały, Druk Nr 10),  

11. w sprawie zmiany budżetu gminy na 2008 r. 
 ( projekt uchwały, Druk Nr 11),  

12. zmieniający uchwałę w sprawie określenia wysokości stawek podatku od środków 
transportowych oraz zwolnień w tym podatku 

 ( projekt uchwały, Druk Nr 12),  

13. opiniująca wniosek w sprawie rozbiórki zabytkowego obiektu 
 ( projekt uchwały, Druk Nr 13),  

14. w sprawie ustalenia zasad, na jakich radnym przysługują diety i zwroty kosztów 
podróży służbowych 

 ( projekt uchwały, Druk Nr 14),  

III. Sprawozdanie Burmistrza z działalności kwartalnej 
IV. Ocena działalności na rzecz promocji gminy i rozwój infrastruktury turystycznej 
V. Zapoznanie się z protokołem Komisji Rewizyjnej w zakresie wydatkowania środków 

budżetowych przeznaczonych na eksploatację i zarządzanie budynkiem socjalnym 
VI. Sprawy różne i organizacyjne. 

 
Przewodniczący Rady J. Wiesbach  – poprosił o przegłosowanie w/w porządku obrad. 

Przedstawiony porządek obrad został przyjęty jednogłośnie – 21 głosów ,,za”. 
 
 

Ad. I  I N T E R P E L A C J E    R A D N Y C H : 

 
Przewodniczący Rady Miejskiej J. Wiesbach – poinformował, że między sesjami nie 
wpłynęła żadna interpelacja. 
 

 
Ad. II        P O D J Ę C I E    U C H W A Ł   W   S P R A W A C H:  

Pkt II.1 
Przewodniczący Rady Miejskiej w Ozimku J. Wiesbach – przedstawił projekt uchwały                 
w sprawie zbycia mienia gminnego zawarty w druku nr 1. 
 
Komisja Rewizyjna oraz Ochrony Środowiska pozytywnie zaopiniowały powyższy projekt 
uchwały, natomiast Komisja Gospodarcza jak i Oświaty i Polityki Społecznej nie wydały 
opinii wnioskując, aby opinię w tej sprawie przedstawiła Rada Sołecka.  
 

Przewodniczący Rady Miejskiej   J. Wiesbach – przypomniał, że Burmistrz ustosunkował się 
do tego wniosku w piśmie, które zostało odczytane na wstępie i stanowi załącznik do 
protokołu. Następnie zadał pytanie, czy ktoś ma jakieś uwagi, pytania? 
 
Nikt nie zgłosił uwag.  
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Rada Miejska w Ozimku w wyniku głosowania przyjęła większością głosów  Uchwałę                            
Nr XIX / 156 / 08 w sprawie zbycia mienia gminnego  – 20 głosów ,,za” przy                            
1 ,,wstrzymującym się”.  

Pkt II.2 
Przewodniczący Rady J. Wiesbach – przedstawił projekt uchwały w sprawie zbycia mienia 
gminnego zawarty w druku nr 2. 
 
Wszystkie Komisje pozytywnie zaopiniowały powyższy projekt uchwały. 

 

Przewodniczący Obrad J. Wiesbach – zadał pytanie, czy ktoś chciałby zabrać głos? 
 
Głos w dyskusji zabrał Z-ca Burmistrza M. Korniak – który omówił i przedstawił w formie 
multimedialnej koncepcję basenu. Poinformował iż tego typu basen wstępnie oszacowano na 
kwotę 5 650 000,00 zł. plus podatek VAT. 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej w Ozimku  J. Wiesbach – zadał pytanie, czy ktoś ma jakieś 
pytania, uwagi? 
 
Nikt nie zgłosił pytań.  

 

Rada Miejska w Ozimku w wyniku głosowania przyjęła jednogłośnie Uchwałę                        
Nr XIX / 157 / 08 w sprawie zbycia mienia gminnego – 21 głosów ,,za”. 

Pkt II.3 
Przewodniczący Rady Miejskiej J. Wiesbach – przedstawił projekt uchwały w sprawie zbycia 
mienia gminnego zawarty w druku nr 3. 
 
Wszystkie Komisje pozytywnie zaopiniowały powyższy projekt uchwały. 

 

Przewodniczący Rady  J. Wiesbach – zadał pytanie, czy ktoś ma jakieś uwagi, pytania? 
 
Nikt nie zabrał głosu w dyskusji.  

 

Rada Miejska w Ozimku w wyniku głosowania przyjęła jednogłośnie Uchwałę                               
Nr XIX / 158 / 08 w sprawie zbycia mienia gminnego - 21 głosów ,,za”. 

Pkt II.4 
Przewodniczący Obrad J. Wiesbach – przedstawił projekt uchwały w sprawie zbycia mienia 
gminnego zawarty w druku nr 4. 
 
Wszystkie Komisje pozytywnie zaopiniowały powyższy projekt uchwały. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Ozimku J. Wiesbach – zadał pytanie, czy są jakieś uwagi? 
 
Nikt nie zgłosił uwag. 

 

Rada Miejska w Ozimku w wyniku głosowania przyjęła jednogłośnie Uchwałę                        
Nr XIX / 159 / 08 w sprawie zbycia mienia gminnego  – 21 głosów ,,za” 
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Pkt II.5 
Przewodniczący Rady Miejskiej J. Wiesbach – przedstawił projekt uchwały w sprawie zbycia 
mienia gminnego zawarty w druku nr  5. 
 
Wszystkie Komisje pozytywnie zaopiniowały powyższy projekt uchwały. 

 

Przewodniczący Rady  Miejskiej w Ozimku J. Wiesbach – zadał pytanie, czy ktoś ma jakieś 
zapytania? 
 
Nikt nie zadał pytań.  

 

Rada Miejska w Ozimku w wyniku głosowania przyjęła jednogłośnie Uchwałę                        
Nr XIX / 160 / 08 w sprawie zbycia mienia gminnego  – 21 głosów ,,za” 
 

Pkt II.6 
Przewodniczący Rady Miejskiej J. Wiesbach – przedstawił projekt uchwały w sprawie 
uchwalenia zmian do statutu Gminy Ozimek  zawarty  w druku nr 6. 
 
Wszystkie Komisje pozytywnie zaopiniowały powyższy projekt uchwały. 

 

Przewodniczący Rady J. Wiesbach – zadał pytanie, czy ktoś ma jakieś zapytania? 
 
Nikt nie zadał pytań.  

 

Rada Miejska w Ozimku w wyniku głosowania przyjęła jednogłośnie                               
Uchwałę Nr XIX / 161 / 08 w sprawie uchwalenia zmian  do statutu Gminy Ozimek–  
21 głosów ,,za”. 
 
Pkt II.7 
Przewodniczący Obrad J. Wiesbach – przedstawił projekt uchwały w sprawie ustanowienia 
tytułu honorowego „Zasłużony dla Gminy Ozimek” zawarty w druku nr 7. 
 
Komisja Rewizyjna i Ochrony Środowiska pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały, 
natomiast Komisja Gospodarcza oraz Oświaty i Polityki Społecznej pozostawiły go do 
rozpatrzenia na Sesji. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Ozimku J. Wiesbach - przypomniał, że Burmistrz 
przedstawił autopoprawkę, polegającą na dopisaniu do §3 pkt. 6 zdania o treści „wzór 
wniosku o nadanie tytułu honorowego zawiera załącznik do regulaminu”. Załącznik ten radni 
otrzymali przed Sesją. 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej J. Wiesbach - zadał pytanie, czy ktoś ma jakieś uwagi? 
 
Nikt nie zgłosił uwag.  

 
Rada Miejska w Ozimku w wyniku głosowania przyjęła jednogłośnie                               
Uchwałę Nr XIX / 162 / 08 w sprawie  ustanowienia tytułu honorowego „Zasłużony dla 
Gminy Ozimek” wraz ze zgłoszoną autopoprawką – 21 głosów „za”. 
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Burmistrz Ozimka Jan Labus-  powiedział, że do tej pory nie było okazji, aby wyróżnić 
mieszkańców Gminy Ozimek. Poprosił  radnych oraz przybyłych gości do zgłaszania 
kandydatur do przyznania honorowego tytułu „Zasłużony dla Gminy Ozimek” 
 
Pkt II.8 
Przewodniczący Rady J. Wiesbach – przedstawił projekt uchwały w sprawie utworzenia 
Gminnego Zespołu Szkół w Ozimku zawarty w druku nr 8. 
 
Wszystkie Komisje pozytywnie zaopiniowały powyższy projekt uchwały. 

 

Przewodniczący Obrad J. Wiesbach – zadał pytanie, czy ktoś ma jakieś pytania? 
 
Nikt nie zadał pytań.  

 

Rada Miejska w Ozimku w wyniku głosowania przyjęła jednogłośnie                               
Uchwałę Nr XIX / 163 / 08 w sprawie  utworzenia Gminnego Zespołu Szkół w Ozimku – 
21 głosów „za” 
 
Pkt II.9 
Przewodniczący Rady Miejskiej w Ozimku  J. Wiesbach – przedstawił projekt uchwały                  
w sprawie opłat za świadczenia przedszkoli i oddziałów przedszkolnych w szkołach 
podstawowych prowadzonych przez Gminę Ozimek zawarty w druku nr 9. 
 
Wszystkie Komisje pozytywnie zaopiniowały powyższy projekt uchwały. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej J. Wiesbach – zadał pytanie, czy ktoś ma jakieś zapytania? 
 
Głos w dyskusji zabrali: Radny P. Hendel – pytając o różnicę między  kosztem utrzymania 
dziecka w przedszkolu a w żłobku. 
Odpowiedzi udzieliła Przewodnicząca Komisji Oświaty i polityki Społecznej B. Starzycka – 
przedstawiając te koszty. 
 
Nikt nie zgłosił więcej pytań. 

 

Rada Miejska w Ozimku w wyniku głosowania przyjęła jednogłośnie                               
Uchwałę Nr XIX / 164 / 08 w sprawie opłat za świadczenia przedszkoli i oddziałów 
przedszkolnych w szkołach podstawowych prowadzonych przez Gminę Ozimek                  
- 21 głosów „za” 
 
Pkt II.10 
Przewodniczący Rady J. Wiesbach – przedstawił projekt uchwały zmieniający uchwałę                 
w sprawie zaciągnięcia pożyczek zawarty w druku nr 10. 
 
Wszystkie Komisje pozytywnie zaopiniowały powyższy projekt uchwały. 

 

Przewodniczący Obrad J. Wiesbach –zapytał czy są jakieś niejasności? 
 
Nikt nie zgłosił żadnych pytań. 
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Rada Miejska w Ozimku w wyniku głosowania przyjęła jednogłośnie                               
Uchwałę Nr XIX / 165 / 08 zmieniającą uchwałę w sprawie zaciągnięcia pożyczek                    
- 21 głosów „za” 
 
Pkt II.11 
Przewodniczący Rady Miejskiej w Ozimku J. Wiesbach – przedstawił projekt uchwały                    
w sprawie zmiany budżetu gminy na 2008r. zawarty w druku nr 11. 
 
Wszystkie Komisje pozytywnie zaopiniowały powyższy projekt uchwały. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej J. Wiesbach – zadał pytanie, czy ktoś ma jakieś uwagi? 
 
Nikt nie zgłosił uwag.  

 
Rada Miejska w Ozimku w wyniku głosowania przyjęła jednogłośnie                               
Uchwałę Nr XIX / 166 / 08 w sprawie zmiany budżetu  gminy na 2008r. - 21 głosów „za” 
 
Pkt II.12 
Przewodniczący Rady J. Wiesbach – przedstawił projekt uchwały zmieniający uchwałę                 
w sprawie określenia wysokości stawek podatku od środków transportowych oraz zwolnień               
w tym podatku zawarty  w druku nr 12. 
 
Wszystkie Komisje pozytywnie zaopiniowały powyższy projekt uchwały. 

 

Przewodniczący Obrad J. Wiesbach – zadał pytanie, czy ktoś ma jakieś pytania? 
 
Nikt nie zadał pytań.  

 
Rada Miejska w Ozimku w wyniku głosowania przyjęła jednogłośnie                               
Uchwałę Nr XIX / 167 / 08 zmieniającą uchwałę w sprawie określenia wysokości stawek 
podatku od środków transportowych oraz zwolnień w tym podatku – 21 głosów „za” 
 
Pkt II.13 
Przewodniczący Rady Miejskiej w Ozimku J. Wiesbach – przedstawił projekt uchwały  
opiniujący wniosek w  sprawie rozbiórki zabytkowego obiektu zawarty w druku nr 13. 
 
Wszystkie Komisje pozytywnie przyjęły powyższy projekt uchwały, jednakże Komisja 
Gospodarcza oraz Oświaty i Polityki Społecznej wnioskowały, aby § 2 brzmiał: „obiekt ten 
nie posiada zdaniem rady istotnych zabytkowych elementów, jest zawilgocony i zagrzybiony, 

posiada liczne pęknięcia, które mogą powodować nawet katastrofę budowlaną. 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej J. Wiesbach- przypomniał, że Burmistrz w swym piśmie 
przychylił się do wniosku obu komisji. Zadał pytanie, czy ktoś ma jakieś uwagi? 
 
Nikt nie miał uwag do projektu uchwały.  

 
Rada Miejska w Ozimku w wyniku głosowania przyjęła jednogłośnie                              
Uchwałę Nr XIX / 168 / 08 opiniującą wniosek w sprawie rozbiórki zabytkowego obiektu 
wraz z wprowadzoną zmianą § 2 – 21 głosów „za” 
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Pkt II.14 
Przewodniczący Rady J. Wiesbach – przedstawił projekt uchwały w sprawie ustalenia zasad, 
na jakich radnym przysługują diety i zwroty kosztów podróży służbowych zawarty w druku 
nr 14. 
 
Komisja Rewizyjna nie przyjęła projektu uchwały, Komisja Ochrony Środowiska 
wnioskowała, aby przyjąć diety w formie ryczałtu po uściśleniu §1 i §2 oraz kwot 
wynikających z tych paragrafów. Komisja Gospodarcza jak i Oświaty i Polityki Społecznej 
wnioskowały aby: 
• §1 brzmiał: 

1. Uchwała ustala zasady, na jakim Radnym Rady Miejskiej w Ozimku 
przysługują diety i zwrot kosztów podróży służbowych.  

2. Podstawę ustalenia wysokości diety stanowi kwota bazowa określona  
w ustawie budżetowej dla osób zajmujących kierownicze stanowiska 
państwowe na podstawie przepisów ustawy z dnia 23 grudnia 1999r.o 
kształtowaniu wynagrodzeń w państwowej sferze budżetowej oraz zmianie 
niektórych ustaw (Dz. U. Nr 110,poz.1255 z późn. zm.) 

 
• §2 brzmiał: 

1. Ustala się dietę przysługującą Przewodniczącemu Rady Miejskiej w formie 
miesięcznego ryczałtu w wysokości – 90 %  kwoty bazowej. 

2. Ustala się diety przysługujące Wiceprzewodniczącemu Rady  Miejskiej 
 w formie miesięcznego ryczałtu w wysokości – 60 % kwoty bazowej. 

3. Ustala się diety przysługujące Przewodniczącym Komisji stałych w formie 
miesięcznego ryczałtu w wysokości – 50 % kwoty bazowej, za wyjątkiem 
Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej. 

4. Ustala się dietę przysługującą Przewodniczącemu Komisji Rewizyjnej w 
formie miesięcznego ryczałtu w wysokości 55 % kwoty bazowej. 

5. Ustala się diety przysługujące pozostałym radnym w formie miesięcznego 
ryczałtu w  wysokości – 37 % kwoty bazowej, za wyjątkiem członków Komisji 
Rewizyjnej. 

6. Ustala się diety przysługujące członkom Komisji Rewizyjnej w formie 
miesięcznego ryczałtu w  wysokości – 40 % kwoty bazowej. 

• §9 brzmiał: 
Uchwała wchodzi w życie z dniem podjęcia, z mocą obowiązującą od 1 maja 2008r. 
 
Przewodniczący Rady J. Wiesbach- poinformował, iż grupa radnych , która złożyła projekt 
uchwały ustosunkowała się  do tych wniosków przedstawiając nowy projekt uchwały zawarty 
w druku nr 14a, który radni otrzymali przed Sesją. Następnie zadał pytanie, czy ktoś ma 
jakieś uwagi? 
 
Głos w dyskusji zabrali: Przewodniczący Komisji Rewizyjnej J. Wierny – uzasadniając, 
dlaczego Komisja Rewizyjna nie przyjęła projektu uchwały zawartego w druku nr 14,                     
a mianowicie zwróciła uwagę na wyliczenia, które były dołączone do projektu uchwały                  
i poprosiła, aby dostosować wyliczenia do projektu uchwały bądź też projekt uchwały do 
wyliczeń. Następnie zadał pytanie, czemu te informacje były różne.  
Odpowiedzi udzielił Wiceprzewodniczący Rady R. Dreling – stwierdzając, że intencją grupy 
radnych było odniesienie diety do kwoty bazowej, czyli tak jak zostały zrobione wyliczenia. 
Dodał, że wystąpił błąd w pracy, ale wszystko zostało wyjaśnione na komisjach.  
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Radna Grażyna Świercz – prosząc o szczegółowe i konkretne wyliczenia. Zadała również 
pytanie jaka to będzie kwota w budżecie – czy się zmniejszy, czy też zwiększy. 
Odpowiedzi udzielili: Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej R. Dreling- zaznaczając, że 
intencją zespołu było, aby zmieścić się w budżecie i diety są  porównywalne do tych , które są 
płacone w obecnej formie. Następnie przytoczył kwoty z wyliczeń jakie były przedstawione 
na komisjach. Skarbnik Gminy M. Błahuta -  dodała, że  zaproponowane kwoty mieszczą się 
w planie budżetu, a różnica będzie tylko w wypłacie miesięcznej.  
Radny M. Łazarski -  odniósł się do §3 ust. 1, a mianowicie do potrąceń w sprawie 
nieobecności na posiedzeniach komisji i sesji, prosząc o wyjaśnienie, co będzie kiedy                      
w danym miesiącu odbędą się 2 sesje i 2 komisje i radny/a nie będzie na tych posiedzeniach 
obecny/a. 
Odpowiedzi udzielił Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej R. Dreling – stwierdzając, że nie 
dostanie wcale diety.  
 
Przewodniczący Obrad J. Wiesbach – zadał pytanie, czy ktoś ma jeszcze jakieś uwagi, 
zapytania? 
 
Nikt nie zgłosił więcej pytań. 

 

Rada Miejska w Ozimku w wyniku głosowania przyjęła większością głosów                              
Uchwałę Nr XIX / 169 / 08 w sprawie ustalenia zasad, na jakich radnym przysługują 
diety i zwroty kosztów podróży służbowych - 15 głosów „za” przy 5                        
„wstrzymujących się” i 1 „przeciwnym” 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej w Ozimku J. Wiesbach – ogłosił 10 minut przerwy 
 

P O         P R Z E R W I E 
 

         Ad. III               S P R A W O Z D A N I E   B U R M I S T R Z A   
                                                 Z     D Z I A Ł A L N O Ś C I    K W A R TA L N E J 
 
Przewodniczący Rady J. Wiesbach - poprosił Burmistrza o zabranie  głosu. 
 
Burmistrz Ozimka Jan Labus - przedstawił sprawozdanie: 
� odbyły się spotkania  : 

� roczne w OSP, Sołectwach, Zarządach Osiedli oraz Stowarzyszeniach; 
� z Hutą Małapanew w sprawie organizacji imprezy z okazji Dnia Hutnika oraz Święta 

Konstytucji 3 Maja - będzie to powiązane z udostępnieniem mostu dla mieszkańców. 
Dodał, że Politechnika Opolska będzie przygotowywała dokumentację na remont 
mostu i ma być gotowa do sierpnia br. Zlecono również  przygotowanie koncepcji na 
remont Parku Hutnika; 

� z Przedsiębiorstwem Gospodarki Komunalnej i Mieszkaniowej w sprawie kanalizacji 
– obecnie są wykupywane udziały od byłych pracowników PGKiM, żeby gmina 
została 100 % właścicielem tej spółki. Przygotowywane jest również studium, które 
pokaże jakie regiony spełnią warunki do kanalizacji ;  

� z Konsulem Niemiec oraz przedstawicielami DFK; 
� Ambasadorem USA; 

� przygotowuje się przetargi oraz są już gotowe na: 
� ulicę Zamoście; 
� Przedszkole w Krasiejowie; 
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� Przedszkole Nr 1 w Ozimku; 
� łącznik Słowackiego – Sikorskiego; 
� klejenie dziur po okresie zimowym; 
� na Dinopark; 
� zagospodarowanie przestrzenne wsi Grodziec; 
� studium wykonalności dla wsi Krzyżowa Dolina dotyczące bazy noclegowej                        

i turystycznej; 
� w partnerstwie : 

� ustalono datę Dni Ozimka 27- 29 czerwca br..; 
� ustalono datę Dni Heinsberga 29-31 sierpnia br.; 
� odbyły się spotkania z przedstawicielami miasta Rymarov odnośnie złożenia 

wspólnego wniosku w Ołomuńcu m. in. dotyczącymi Dni Ozimka oraz                            
Dni Leśnictwa w Rymarovie jak i rozgrywek sportowych. Wniosek ten został złożony      
15 marca br.; 

� będzie złożony wspólnie z miastem Rymarov wniosek na remont wnętrza Domu 
Kultury; 

� składanie wniosków : 
� w najbliższych tygodniach rozpocznie się szkolenie i nabory  do składania wniosków, 

jeżeli chodzi o Euroregion Pradziad; 
� Urząd Marszałkowski ogłosił nabór  na projekt Orlik. W ramach projektu Orlik 2012 

w przyszłym roku rozpocznie się budowa boiska ze sztuczną nawierzchnią oraz 
nowych szatni. Inwestycja ta to koszt 1 000 000,00 zł. Gmina musi zapłacić 
330 000,00 zł., resztę daje Urząd Marszałkowski i Totalizator Sportowy.  

� trwa kompleksowa kontrola z RIO, która odbywa się co 4 lata i trwa około 3 miesiące; 
�  Ksiądz H. Golletz – Honorowy Obywatel Gminy Ozimek obchodził 50 urodziny, była 

delegacja z Gminy Ozimek; 
�  były realizowane zadania z Odnowy Wsi m. in. kończy się świetlice w Szczedrzyku                

i  Grodźcu.  
 
Przewodniczący Obrad J. Wiesbach – podziękował za przedstawienie sprawozdania. 
 
      Ad. IV             O C E N A     D Z I A Ł A L N O Ś C I     N A      R Z E C Z                  

P R O M O C J I      G M I N Y,   R O Z W Ó J                                 
I N F R A S T R U K T U R Y     T U R Y S T Y C Z N E J. 

 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej w Ozimku J. Wiesbach – poprosił Przewodniczącego 
Komisji Gospodarczej lub Przewodniczącą Komisji Oświaty i Polityki Społecznej                      
o odczytanie stanowiska. 
 
Przewodnicząca Komisji Oświaty i Polityki Społecznej B. Starzycka- odczytała stanowisko, 
które stanowi załącznik do protokołu. 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej J. Wiesbach - zwrócił się z pytaniem, czy ktoś chciałby 
zabrać głos w tym temacie? 
 
Nikt z obecnych na sali nie chciał zabrać głosu. 

 

Rada Miejska w Ozimku przyjęła większością głosów stanowisko obu komisji jako 
stanowisko Rady Miejskiej - 19 głosów „za” przy 2 „wstrzymujących się” 
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Ad. V          Z A P O Z N A N I  E     S I Ę      Z     P R O T O K O Ł E M                                

K O M I S J I     R E W I Z Y J N E J    W   Z A K R E S I E                        
W Y D A T K O W A N I A      Ś R O D K Ó W                                               
B U D Ż E T O W Y C H    P R Z E Z N A C Z O N Y C H    N A             
E K S P L O A T A C J Ę     I     Z A R Z Ą D Z A N I E                                  
B U D Y N K I E M     S O C J A L N Y M 

 
Przewodniczący Rady J. Wiesbach – poprosił Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej                     
J. Wiernego o odczytanie protokołu. 
 
Przewodniczący Komisji Rewizyjnej J. Wierny- odczytał protokół z kontroli, który stanowi 
załącznik do protokołu. 
 
Przewodniczący Obrad J. Wiesbach- zadał pytanie, czy ktoś ma jakieś uwagi? 
 
Nikt nie zgłosił żadnych uwag. 

 

Rada Miejska w Ozimku przyjęła jednogłośnie protokół Komisji Rewizyjnej  
z przeprowadzonej kontroli oraz zawarte w nim wnioski- 21 głosów „za” 
 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Ozimku J. Wiesbach- poprosił o przyjęcie poprzez 
głosowanie protokołu z Sesji z dnia 28 grudnia 2007r. 
 
Rada Miejska w Ozimku przyjęła protokół z sesji z dnia 28 grudnia 2007r. większością 
głosów- 20 głosów „za” przy 1 „wstrzymującym się”. 
 
 
Ad. VI                       S P R A W Y    R Ó Ż N E    I    O R G A N I Z A C Y J N E : 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej  J. Wiesbach:  

� powiedział, że na ostatniej Sesji przedstawił radnym propozycje uregulowania sprawy 
obecności mediów na posiedzeniach sesji. Do dnia dzisiejszego nie wpłynęły żadne 
uwagi do przedstawionej propozycji. Zapoznał jeszcze raz Radę z propozycją 
regulaminu wewnętrznego w w/w sprawie. Następnie poprosił o przyjęcie propozycji 
poprzez głosowanie.  

Rada Miejska w Ozimku przyjęła zasady uczestniczenia przedstawicieli mediów w 
sesjach Rady Miejskiej w Ozimku większością głosów – 12 głosów „za” przy 6 
„wstrzymujących” i 2  „przeciwnych”. 
Jeden/na Radny/a nie brał/a udziału w głosowaniu 

 

� odczytał list gratulacyjny dla Gminy Ozimek – „Ciąża bez alkoholu” – stanowi 
załącznik do protokołu; 

� odczytał pismo od Plus Discount Sp. z o. o  w sprawie oświetlenia  – stanowi 
załącznik do protokołu; 

� odczytał pismo od Pana T. Borgula – podziękowanie - – stanowi załącznik do 
protokołu; 

� odczytał pismo z Zarządu Woj. Opolskiego w sprawie organizacji Dożynek 
Wojewódzkich  – stanowi załącznik do protokołu; 
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� odczytał pismo z Zarządu Woj. Opolskiego dotyczące budowy kompleksu sportowego 
w 2009r.w Gminie Ozimek  – stanowi załącznik do protokołu; 

� odczytał pismo Pana J. Kułagi  dotyczące wystąpienia Przewodniczącego Rady 
Miejskiej IV kadencji Pana Czesława Kaczmarka na Sesji w dniu 28 grudnia 2007 r.              
– stanowi załącznik do protokołu; 

� odczytał pismo  z Coroplast Sp. z. o. o w Dylakach odnośnie problemów związanych  
z brakiem bezpiecznego przejazdu drogą wojewódzką nr 463  – stanowi załącznik do 
protokołu; 

� odczytał pismo  Komisariatu Policji w Ozimku w sprawie rozważenia możliwości 
współfinansowania zakupu pojazdu służbowego  – stanowi załącznik do protokołu; 

� przypomniał o składaniu oświadczeń majątkowych – termin upływa 30 kwietnia br.  
Następnie zadał pytanie, czy ktoś chciałby zabrać głos? 
 
Głos w dyskusji zabrali: Przewodniczący Komisji Ochrony Środowiska ... A. Gryc – 
zadając pytanie, kiedy znikną kontenery do segregacji odpadów w poszczególnych 
sołectwach Przedstawił również harmonogram  wywozu odpadów segregowanych przez firmę 
Remondis w 2008 r. 
Odpowiedzi udzielił Z-ca Burmistrza M. Korniak – stwierdzając, że nie wie, gdyż to 
wynika  z niechlujstwa firmy.    
Radna E. Czaplik - pytając, jak będzie wyglądać segregacja jeśli zrezygnuje się                        
z obecnej firmy, oraz kiedy zostaną wykonane dodatkowe punkty świetlne na wioskach. 
Odpowiedzi udzielił Z-ca Burmistrza M. Korniak – stwierdzając, że na wioskach będą 
worki do segregacji odpadów, które dostarczać będzie dany odbiorca nieczystości. Firmy te są 
zobowiązane do podania terminów wywozu nieczystości. Jeśli chodzi o punkty świetlne, to 
powoli prace ruszają.  
Przewodnicząca Komisji Oświaty i Polityki Społecznej B. Starzycka- odnosząc się do 
pisma z Coroplastu zadała pytanie Burmistrzowi, czy ta odpowiedź satysfakcjonuje go. 
Stwierdziła, że w piśmie tym jest wiele zakłamania ze strony tej firmy. 
Odpowiedzi udzielił Z-ca Burmistrza M. Korniak – który powiedział, że faktycznie 
charakter odpowiedzi jest wymijający i uważa, że należy przystąpić w tej sprawie do 
konkretnych realizacji poleceń Rady i podjąć bardziej drastyczne kroki.  
Radna G. Świercz- prosząc o rozważenie możliwości zamontowania punktu świetlnego przy 
Skate Parku w Ozimku, motywując tym, iż młodzież dokonuje tam dewastacji oraz zapytała, 
gdzie będą ogłoszenia o przetargu na Dinopark. Odniosła się również do wcześniejszej 
interpelacji w sprawie szczepień dzieci przeciwko meningokokom i zapytała, czy już 
skończyły się rozmowy z dr Gumińską 
Odpowiedzi udzielili: Z-ca Burmistrza M. Korniak -  informując, że ogłoszenia będą na 
tablicy ogłoszeń w Urzędzie, w Biuletynie Informacji Publicznej oraz w prasie ogólnopolskiej 
oraz Burmistrz Ozimka J. Labus -  stwierdzając, że rozmowy z Panią dr Gumińską odbyły 
się i występują 3 rodzaje szczepień. Do zaszczepienia jest około 2000 dzieci, więc potrzebna 
jest kwota około 200 000,00 zł w budżecie. Największym problemem jest znalezienie takiej 
kwoty i jeśli Rada wskaże skąd te pieniądze zabrać, to przygotuje się odpowiedni projekt 
zmiany budżetu. 
Radny M. Łazarski – pytając w sprawie wycinki drzew na placu zabaw przy ul. 22 Lipca               
w Ozimku. Dodał, że dzieci nie korzystają z placu zabaw, ponieważ huśtawki, zjeżdżalnia są 
zabrudzona przez ptaki siedzące na drzewach.  
Sołtys wsi Schodnia E. Głodowicz - zabierając głos w sprawie podwyżki cen za wywóz 
nieczystości stałych zapytał, co jest jej przyczyną.  Zapytał również o koszty utrzymania 
czystości terenów wiejskich i miejskich. Dodał, że w Ozimku  zauważyć można dużą 
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dewastację koszy, ławek itp. i ciągle się montuje nowe, a na wioskach dostaje się raz na jakiś 
czas i trzeba się z tego cieszyć. Zaznaczył, że wszystko jest topione w miasto.   
Odpowiedzi udzielili: Przewodniczący Komisji Ochrony Środowiska....A. Gryc                           
– wyjaśniając, że zgodnie z przyjętym regulaminem czystości każdy mieszkaniec powinien 
posiadać kontenery na odpady stałe. Na początku roku 2008 bardzo wzrosła opłata 
środowiskowa i między innymi z tego tytułu wzrosły opłaty. Również od stycznia br. znikają 
w sołectwach kontenery do segregacji za które płacił Urząd i każdy we własnym zakresie 
powinien dokonywać tejże segregacji. Podsumowując powiedział, że są kontenery na odpady 
stałe niesegregowane oraz worki na odpady segregowane.  
Z-ca Burmistrza M. Korniak – nawiązał do utrzymania czystości i powiedział, że kwota 
100 000,00 zł. jest na utrzymanie zieleni. Większa część tej kwoty jest wydawana na 
utrzymanie trawników, a mniejsza na uzupełnienie zniszczonych, zdewastowanych koszy na 
śmieci i ławek. Przyznał rację, iż na wioskach bardziej dba się o czystość niż w mieście oraz 
zapewnił, że te dewastacje naprawia się metodami gospodarczymi.  
Przewodniczący Zarządu Osiedla Nr 1 J. Kułak - apelując w sprawie  ekranów wzdłuż              
ul. Warszawskiej, jak również dodał, że należałoby przyspieszyć rozpoczęcie budowy 
chodnika od mostu do krzyżówki z ul. Gołąba w Schodni. Nawiązał także do wypowiedzi 
Radnego M. Łazarskiego w sprawie wycinki drzew stwierdzając, że sprawa jest załatwiana              
i wystarczy tylko podciąć kilka gałęzi.  
Odpowiedzi udzielił Burmistrz Ozimka J. Labus -  stwierdzając, że na dzień dzisiejszy do 
gminy trafił projekt budowy ekranu, natomiast  budowa chodnika i ronda jest w planie na 
przyszły 2009 rok. Jest trójstronne porozumienie w sprawie partycypacji rozbioru wiaduktu,           
a obecnie  jest wykonywany projekt.  
Z-ca Przewodniczącego Zarządu Osiedla Nr 3 G. Stryczek -  pytając o remont                   
ul. Robotniczej. 
Odpowiedzi udzielił  Burmistrz Ozimka J. Labus - informując, że na remont potrzebna jest 
kwota ok. 150 000,00 zł. Zwrócił się do radnych z pytaniem, czy przygotować korektę 
budżetu i zaciągnąć pożyczkę na to zadanie. 
Głos w temacie zabrali: Radna A. Koczur  - pytając, czy te 150 000,00 zł. wystarczy na tę 
część, gdzie nie będzie ujęć kanalizacji. Z-ca Burmistrza M. Korniak – stwierdził, że ta 
kwota plus podatek VAT, to minimum na położenie dywaniku po przeciwległej stronie, gdzie 
kanalizacji nie będzie. Pewności nie ma, gdyż kosztorys był robiony wstępnie.   
Przewodniczący Komisji Rewizyjnej J. Wierny - zaznaczył, że oprócz ulicy Robotniczej 
jest w gminie wiele dróg, które należy zrobić, tym bardziej, że w niektórych wioskach 
kanalizacja będzie robiona za kilka lat. Analizując wykonanie budżetu zeszłego roku 
zadłużenie gminy wynosi 7,97% a dopuszczalnie może 60%. Jego zdaniem należy zaciągnąć 
kredyty i dokonać remontów dróg. Z-ca Burmistrza M. Korniak – poruszył temat ulicy 
Brzeziny w Ozimku. Zaznaczył, że jest zrobiona dokumentacja techniczna na część remontu 
ulicy Brzeziny w kierunku wsi do granic miasta i obejmuje położenie instalacji burzowej, 
poszerzenie jezdni oraz budowę chodnika przynajmniej z jednej strony. Przewodniczący 
Rady Miejskiej J. Wiesbach – dodał, że Przewodniczący Komisji Rewizyjnej mówił             
o remontach w całej gminie, a nie tylko w Ozimku.  Przewodniczący Komisji Ochrony 
Środowiska, Bezpieczeństwa Publicznego i Ochrony P. Poż. A. Gryc – poinformował, że 
komisja popiera zasadność remontu dróg w całej gminie, ale żeby nie kolidowało to z budową 
kanalizacji. Radny  M. Łazarski – nawiązując do ul. Robotniczej zadał pytanie, czy za dwa 
lata nie będzie się robić tego samego od nowa. Radna A. Koczur – powiedziała, że ze strony 
Komisji Gospodarczej jest poparcie, gdyż sprawa ulicy Brzeziny była już na komisji 
omawiana kilka razy.  
Radny Powiatu N. Halupczok – poinformował, że Radni Powiatu z Gminy Ozimek walczą 
o przyznanie środków z budżetu, tylko trzeba zauważyć, iż budżet Powiatu jest 
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porównywalny z budżetem Gminy Ozimek, natomiast zakres działania jest o wiele szerszy. 
Przy okazji poruszył temat dewastacji i działania Policji z Ozimka. Zaproponował, że zamiast 
przyznać pieniądze na zakup kolejnego samochodu, może warto przeznaczyć te pieniądze na 
dyżur policji z Komendy Miejskiej w Opolu. Wtedy to Burmistrz dzwoni i dysponuje, gdzie i 
kiedy ma policja przyjechać – korzysta z tego już wiele gmin.   
 
Przewodniczący Rady J. Wiesbach- zadał pytanie, czy ktoś chciałby zabrać jeszcze głos? 
 
Nikt z obecnych na sali nie chciał zabrać więcej głosu. 

 

Przewodniczący Rady wobec wyczerpania porządku obrad Sesji podziękował wszystkim 
zebranym za udział i zamkną XIX Sesję Rady Miejskiej w Ozimku. 
 
Sesja trwała od godz. 1515 do godz. 1815 

 
 
 
 
PROTOKOŁOWAŁA:                 SEKRETARZ:                            PRZEWODNICZYŁ: 
 
 


